



## 禁用物質聲明書(REACH 保證函)

### Guarantee letter of restricted and prohibited substances

力源半導體股份有限公司（以下簡稱力源半導體）保證以下事項，為確保客戶的產品可以符合國際環境保護相關法律法規的要求。力源半導體承諾交付給客戶的物料不含有歐洲議會與歐洲理事會頒布的 REACH 法規中所有高度關注物（SVHC）235 項也符合 REACH 法規附件 14 以及 REACH 法規附件 17。

Leadpower Semiconductor Co., Ltd. (hereinafter referred to as Leadpower Semiconductor) guarantees the following to ensure that the customer's products can comply with the requirements of international environmental protection laws and regulations. The materials that Leadpower Semiconductor undertakes to deliver to the customer does not contain all of the high-level concerns (SVHCs) 235 items in the REACH regulations issued by the European Parliament and the Council of Europe, and also comply with REACH Regulation Annex 14 and REACH Regulation Annex 17.

力源半導體在此保證所有供應的產品會符合 REACH 法規的最新要求及歐洲化學品管理局所頒布的最新版有害物質禁用清單要求。若有違反上述保證內容，本公司對於客戶所受之一切損害，將負相關損失的賠償責任。

Leadpower Semiconductor hereby guarantees that all supplied products will comply with the latest requirements of REACH regulations and the latest version of the Hazardous Substances Ban List issued by the European Chemicals Agency. In addition to the above-mentioned warranties, the Company will be liable for any damages suffered by the Customer, in respect of the relevant losses.



公司：力源半導體股份有限公司  
Company Name : Leadpower Semiconductor Co., Ltd.

公司住址：新竹縣竹北市惟馨街 95 號四樓之五  
Address : 4F-5, NO.95, Wwixin St., Zhubei City, Hsinch County 30281, Taiwan

負責人職稱/簽章 Responsible Person Signature : 總經理

日期 Date : 2023/06/30